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Abstract :

in this study, the study dealt with the research on professional
competence and its role in the development and development of human
resources management, and for this purpose, then relying on the desk
approach (books, magazines, previous studies, forums....), in addition to
conducting a field study at Belhaj Bouchaib Foundation, which included
administrators. And this is an attempt to take their opinions about
professional competence and its role in the development and development
of human resources management by relying on the form and then analyzing
and discussing it.in developement this is what the current study concluded.

Résumeé :

Dans cette étude, I'étude a porté sur la recherche sur la compétence
professionnelle et son r6le dans le développement et le développement de la
gestion des ressources humaines, et pour cela, s'appuyant ensuite sur
I'approche documentaire (livres, revues, études antérieures, forums.... ), en
plus de mener une étude de terrain a la Fondation Belhaj Bouchaib, qui
comprenait des administrateurs. Et c'est une tentative de porter leur regard
sur la compétence professionnelle et son rdle dans le développement et le
développement de la gestion des ressources humaines en s'appuyant sur la
forme puis en analysant. en développement c'est ce que I'étude actuelle a
conclu.
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